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(Mef) Prazniki so za državo 
nekaj takšnega kot matura za 
srednješolce. Takrat se svečano 
obleče in okiti z zastavami, 
najpomembnejši državljani se 
zberejo na svojem "matu
rantskem plesu" imenovanem 
proslava, vsi so bolj sproščeni 
in veseli, profesorji nazdravljajo 
z učenci, strankarski tekmeci si 
segajo v roke. Vsaka država, ki 
neTcaj da nase, ima tudi svoje 
praznike. Če je nečimrna si 
takrat privošči gala ples v 
najdražjem hotelu (ali vsaj 
največjo parado), če zna biti 
skromna si privošči navadno 
veselico na katero povabi vse 
po vrsti. Tista država, ki ni niti 
eno, niti drugo, je država, ki ni 
dovolj ponosna sama nase, kaj 
šele, da bi bili nanjo ponosni 
njeni državljani. In vse bolj se 
mi zdi, da je naša država prav 
takšna.
Saj pripravlja državne proslave, 
a so te vse bolj podobne 
nekakšnim komemoracijam.
Tudi priznanja in različne 
nagrade podeljuje, a komaj 
vemo, kdo jih je dobil, saj bo 
prav vsak Slovenec kmalu dobil 
svojo. Kot da bi se sramovali 
tistega vzvišenega občutka 
prazničnosti se stiskamo po 
domovih in pred televizorji, si 
izposojamo videokasete za 
dolgočasne praznične večere, 
morda se odpravimo na izlet.
Na proslave ne hodimo, saj jih 
skoraj ni več, vsaj v Izoli ne.
V petek (25.4.) popoldne je 
pihalo in vriskalo na koprskem 
Titovem trgu, koračnice so 
napolnile benečanske reliefe in 
vzradostile obraze strejših, pa 
tudi kakšnega mlajšega 
Koprčana. Praznik je pač 
praznik, biti mora glasen in 
nasmejan. Izolski je bil bolj 
klavrne sorte. Vse od tistih 
časov, ko je nekdanji krščansko 
demokratski župan Zvonko 
Grahek vztrajal in dosegel 
organiziranje praznika OF, 
kulturnega in občinskega 
praznika, dejansko nismo 
pripravili spodobne občinske 
proslave. Kot da nas je sram 
samih sebe in te naše občine.
Prav osvežilno so konec tega tedna delovali številni 
italijanski gostje, ki so dobesedno napolnili 
praznično zaspano in zaprto Izolo. Že pogled nanje 
je dal vedeti, aa imajo prav poseben dan in res so ga

imeli: praznovali so dan osvoboditve.
Tudi naše fasade so okrasile državne zastave. 
Pa sploh veste, kaj smo praznovali?

splošna banka koper
^>{ f„0.
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KANDIDATI SO ZNANI
Nadomestne volitve Župana občine Izola
Občinska volilna komisija je do 23. aprila prejela šest kandidatur za 
nadomestne volitve župana občine Izola in pri preverjanju ugotovila, da vsi 
kandidati izpolnjujejo 
formalne zahteve za 
vložitev kandidature. Že 
prej znanim petim 
kandidatom se je prav na 
zadnji dan pridružil še 
šesti kandidat, Srečko 
Baričič, katerega predla
gatelj je Gorazd Grah s 
skupino še 49 drugih 
volivcev.
Volilna komisija je v 
ponedeljek 28. aprila 
opravila tudi žrebanje 
vrstnega reda kandidatov, 
tako kot bodo predstav
ljeni na glasovnici.
Prvo mesto je izžrebal 
Janez jug, sledijo mu 
Celestina Ražman, Ivan 
Bizjak, Breda Pečan, Vojko 
Maver in Srečko Baričič.
Vrstni red se na prvi 
pogled zdi nepomemben, 
saj naj bi na volišča odšli 
ljudje z jasnimi idejamo koga morajo obkrožiti, pa vendar kandidati in njihovi 
volilni štabi vedo, da je vedno nekaj volilcev, ki obkrožijo tistega, ki jim prvi 
pride pod roke. Občinska volilna komisija je hkrati sprejela sklep, da tisti 
volivci, ki bodo na dan volitev (18. maja) odsotni, lahko glasujejo pred tem 
in sicer v sredo, 14. maja 1997 od 9. do 17. ure na sedežu Občinske volilne

I komisije, v občinski stavbi, Sončno nabrežje št. 8. Tisti volivci, ki se zaradi 
bolezni ne bodo mogli udeležiti volitev pa bodo to lahko opravili na domu v 

I prisotnosti volilnega odbora, vendar morajo takšno zahtevo sporočiti
občinski volilni komisiji 
vsaj tri dni pred 
glasovanjem (do 15. 5.). 
Župana bodo nekateri 
lahko volili tudi po pošti 
in sicer oskrbovanci 
domov za starejše, ki 
imajo stalno prebivališče 
v Izoli in volivci, ki so na 
zdravljenju v bolnišnicah. 
Tudi v tem primeru 
morajo o svoji želji 
obvestiti Občinsko volil
no komisijo najkasneje 7 
dni pred dnem gla
sovanja.
Naj ponovimo, da bodo v 
naslednjih dneh sledile 
predstavitve posameznih 
kandidatov, ki jih bodo 
organizirali njihovi volilni 
štabi, ter zbori krajanov, 
vse po rokovniku, ki ga je 
že pred časom sprejela 
občinska volilna komisija.

V naslednjih dneh lahko pričakujemo še izrazito plakatiranje in tako bo vse 
do 17. maja, ko bo nastopil volilni molk, že naslednje jutro (18. maja) pa se 
bodo odprla vrata tradicionalnih volišč v izolski občini.

Včeraj
Danes
Jutri

uspešen bančni strokovnjak

uspešen direktor

uspešen izolski župan

gen.dir. Delamarisa

kandidat LDS za župana občine Izola



DO ŽUPANSKEGA MESTA V IZOLI TUDI Z ZLORABO POLICIJE ?
Da je volilna kampanija za nadomestne volitve za župana v občini Izola 

dosegla vrhunec, se je pokazalo ponovno v petek, 25.aprila, ko so telefoni 

uradne zastopnice kandidata Slovenskega foruma-Primorskega foruma 

mag.oec. Janeza Juga in njenega sorodstva (!!!) doma in v službi zvonili od 

jutranjih ur pa tja do poznega večera.

Vzrok povišanemu "krvnemu tlaku" v konkurenčni stranki je bilo plakatiranje 

in lepljenje propagandnega gradiva Slovenskega foruma-Primorskega foruma 

za nadomestne volitve za župana v Izoli, katerega način jim ni pogodu. Zato so 

pri komunalni inšpektorici vložili ovadbo. Inšpektorica je nato o zadevi 

poročala županu v odstopu, ki je menda pooblastil uparavo za družbene 

dejavnosti občine, da ga zastopa v omenjeni zadevi.

Ker uradna predstavnica kandidata za župana, mag. oec. Juga ni bila dosegljiva, 

so omenjeni občinski funkcionarji o zadevi poročali, oziroma izvajali pritisk 

celo na sorodnike zastopnice. Ker ta način pritiska ni zalegel, so se poskusili 

poslužiti še policije. Na občini je bila izdana odločba, ki zahteva odstranitev 

vseh plakatov, češ da naj ne bi bili dvojezični in v nasprotju z odlokom o 

plakatiranju v predvolilni kampaniji.

Omenjena inšpektorica je dežurnemu policistu vročila odločbo o odstranitvi 

plakatov z utemeljitvijo, dajo morajo vročiti kandidatu za župana mag. Jugu in 

njegovi zakoniti zastopnici po nalogu komandiija policijske postaje. Kasnejši 

pogovor med kandidatom za župana mag. Jugom in komandirjem policijske 

postaje v Izoli je pokazal, da je bila s tem policija zlorabljena v politične 

namene, saj je komandir policijske postaje zanikal vsakršno vpletenost v 

omenjeni zadevi in poudaril, daje policija dolžna delovati nevtralno. Občinska 

inšpektorica je sedaj osumljena zlorabe policije v občini Izola v politične 

namene.

Slovenski forum-Primorski forum najostreje protestira proti občinskim 

uradnikom, ki so vpleteni v omenjena dejanja in zahteva njihovo materialno in 

politično odgovornost. Obenem tudi opozarja občinsko volilno komisijo, 

občinski inšpektorat in občinske funkcionarje, naj ukrepajo proti politični 

stranki, ki v svojem obvestilu za volilce uporablja ime stranke, ki v Sloveniji ni 

registrirana in tako zavaja volilce v občini Izola.

Slovenski forum - Primorski forum

OBČINA IZ O L A - ŽUPAN 

Številka:353-39/97 / Datum:28.04.1997

ZADEVA: STRANKA SLOVENSKI FORUM - PLAKATIRANJE ZA 
NADOMESTNE VOLITVE ŽUPANA V IZOLI DNE 25.4.1997

sporočilo za javnost
Župan občine Izola je dne 24.03.1997 izdal sklep, s katerim je pooblastil Javno podjetje 

Komunala Izola za določitev plakatnih mest, na katerih je dovoljeno plakatiranje v času 

volilne kampanje za nadomestne volitve župana občine Izola ter določil način, postopke 

in pogoje plakatiranja tudi na ostalih mestih v skladu z 9. členom Zakona o volilni 

kapanji. Občinska inšpekcija je ob rednem obhodu mesta dne 25.4.1997 ugotovila, da se 

na več mestih nahajajo samolepljivi plakati stranke Slovenski forum, ki propagirajo 

svojega kandidata za nadomestne volitve župana občine Izola.

Občinska inšpekcija je ugotovila in dokumentirala naslednja dejstva:

1. da so samolepljivi plakati zalepljeni izven določenih plakatnih mest (na steklih 
občinske stavbe na Sončnem nabrežju 8, na bankomatu na Trgu Republike, na stavbi 
trgovine Soča, na steklih trgovine Mavrica, itd) oziroma na mestih, kjer plakatiranje 
ni dovoljeno;
2. da plakati niso dvojezični (v slovenskem in italijanskem jeziku).
Glede na to, da je Občinska inšpekcija prejela več telefonskih pritožb in pozivov 

občanov, da se plakati nahajajo na nedovoljenih mestih in niso dvojezični, pa čeprav bi 

na tem območju morali biti, je Občinska inšpekcija ukrepala v skladu s svojimi 

pristojnostmi in po uradni dolžnosti. Pred izdajo je bila predstavnica kandidata ga. Jelka 

Morato Vatovec telefonsko opozorjena na ugotovljene kršitve Odloka o zunanjem 

videzu in komunalni ureditvi mesta in naselij v občini Izola. Ker na telefonsko opozorilo 

niso bile sanirane kršitve navedenega odloka, je Občinska inšpekcija izdala odločbo o 

odstranitvi plakatov.

Na podlagi presoje okoliščin, ki so narekovale hitro osebno vročitev odločbe in glede na 

to, da vročitev odločbe preko pošte istega dne ni bila več možna, je bila sprejeta 

odločitev o načinu vročitve preko drugega organa. Zaprosilo se je nanašalo izključno na 

način vročitve. K taki odločitvi je prispevalo tudi dejstvo, da so v skladu z Odlokom o 

zunanjem videzu in komunalni ureditvi mesta in naselij v občini Izola za nadzor 

pooblaščeni tudi pristojni organi za notranje zadeve, ki bi smeli v zadevi tudi samostojno 

ukrepati.

Odločno zanikam in zavračam povsem neutemeljeno in neresnično navajanje dejstev ter 

očitke, ki se nanašajo na vpletenost določenih političnih strank v delo občinske uprave 

ter Policijske postaje Izola v zvezi s to zadevo.

ŽUPAN: dr. Mario GASPARINI l.r. 

Po pooblastilu župana: Irena Jerman l.r.

IVAN BIZJAK - giovanin
Vaš kandidat ZA Župana

SOSSKUPAJ ZA BOLJŠO IZOLO
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. Za prijaznejše okolje
prebivalcem .

Spoštovane Izolanke in Izolani!

sito

Z zeljo NAM približati občino, sem se odločil, da sprejmem vašo pobudo ter 
podporo štirih strank, da bi skupaj uresničevali program za drugačno, za boljšo 
Izolo. Upam, da mi boste na volitvah za župana izkazali svoje zaupanje.
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ŽUPANA JE TREBA POZNATI
Čez slabega pol meseca bomo šli na nadomestne volitve 
izolskega Zupana. Na volilnih lističih bo predstavljenih 6 
kandidatov in za enega se bo treba odločiti. Seveda je 
takšna odločitev težka, če kandidate slabo poznamo, zato 
Vam tokrat predstavljamo prve tri, naslednji teden pa še 
drugo trojico. Vrstni red predstavitve je čisto preprost. 
Tisti, ki je prej dostavil odgovore na 15 enotnih vprašanj je 
prej predstavljen vMAndraču. Glede na to, da bo 
naslednji Mandrač izšel 14 dni pred volitvami, po naši 
oceni, s tem nihče ne bo oškodovan ali v prednosti.

Za začetek se predstavite.

Kje stanujete in kako poznate svoje okolje in Izolsko občino 
nasploh'!

Kdo podpira vašo kandidaturo?

Kako ocenjujete svoje možnosti za uspeh?

Kako ste si zastavili svojo predvolilno kampanijo in kakšne 
akcije imate v načrtu?

Kakšno podobo Izole vidite danes?

Kakšno Izolo si predstavljate v letu 2000?

Naredite prioritetni vrstni red gospodarskih dejavnosti v Izoli!

Kako ocenjujete delo občinske uprave in kaj načrtujete ob 
izvolitvi?

Ali je po vašem mnenju Izola obsojena na vlogo predmestja 
Kopra?

Kje bi občina Izola lahko dobila več denarja za svoj razvoj?

Z da ali ne odgovorite na naslednja vprašanja!
■Ali se strinjate s selitvijo Droge v Izolo?
■Ali podpirate hitro dokončanje izolske Marine?
■Ali je bilo gospodarjenje z občinskimi zemljišči doslej primerno?
■Ali bi muli več trat poseg od po referendumi hot obliti odločanja krajanov? 
■Alipoznate predsednike vseh izolskih polit strank?
■Ali dobro poznate vse protikandidate?
■Ali veste, kakšna je plača župana?

Ali poznate razmerje sil v Občinskem svetu in kako si zamišljale 
svoj položaj v odnosu do OS, če boste goljeni?

Naštejte nam pet najboljših prijateljev!

Ali ste naročnik Mandrača?

• Janez jug, 1947; inženir strojništva, diplomirani ekonomist in magister ekonomskih znanosti; 
ekonomist bivši poslanec državnega zbora republike Slovenije

• Na Maliji 106; večkrat sem, žačenši že pred desetletji, po dolgem in počez pretekel in 

prepešačil vse stezice in poti občine.

-'Vsi tisti, ki jim ni vseeno, kakšna bo v prihodnosti usoda izole.

■ Vedno verjamem v tisto, česar se lotim, zato mi navadno uspeva.

- Sestavil sem načrt gospodarske in dražbe prenove občine in to imam namen predstaviti pred 

volitvami vsakemu občanu in občanki.

• Žalostno. Na vseh področjih stagnacija, če že ne nazadovanje...

■ Gospodarsko uspešna občina, zadovoljni turisti, nasmejani domačini... Vsi bomo gospodarji 

svojega mesta, ne le tisti, ki bodo imeli denar.

l.Ohranitev obstoječe mednarodno tržno uspešne industrijske in storitvene gospodarske strukture, 

2.Usmeritev vseh sil v gospodarski razcvet izole z izolskimi ustvarjalnimi potenciali,

3.0dpiranje novih delovnih mest v storitvenih dejavnostih: komercialno-marketinških, finančnih, 

tehnoloških, družbenih, infrastrukturnih, turističnih,

4.V storitvenih dejavnostih ponuditi priložnost mladim (študij, zaposlovanje, stanovanja), 

i.Odprava vzrokov za kriminal, nasilje, narkomanijo, alkoholizem in samomorilnost

- Zavzemam se, da bi dobili strokovno usposobljeno občinsko upravo, ki bo delala za ljudi, zato 

mislim, da je zaposlovanje v občinski upravi mogoče le preko javnih razpisov. Tako bomo dobili 

mlade, strokovno usposobljene in razvojno misleče ljudi, upam predvsem izolane.

• Nikoli nisem imel tega kompleksa in mislim, da z uresničitvijo mojega programa lahko na 

nekaterih področjih občino Koper celo prehitimo.

1.S pametnim vlaganjem prihrankov občanov v gospodarske investicije,

2. Z vključevanjem v "phare’ programe pri čezmejnem gospodarskem sodelovanju,

3. S pritegnitvijo tujega kapitala v proste cone,

4. V sodobno razviti turistični ponudbi...

ne!
da!

tre!
da!

da!

da!

ne!

■ Formalno razmerje sil v občinskem svetu poznam, v zadnjem času pa sem dodobra seznanjen 

tudi z zakulisnimi razmerami sil v OS. te bo v bodoče obstoječi OS objektiven in naravnan 

razvojno v prid vseh izolanov, potem ne bi smel imeti problemov pri sodelovanju s svetniki.

■ Peter, Danilo, Vlado, Fedor in Kirk, pa tudi kakšna prijateljica bi se našla!

• Nisem, vendar ga redno prebiram.

■ Breda Pečan, 1946, prof. biologije, bivša poslanka

• Stanujem v starem mestu in glede na to, da v Izoli živim 41 let, ni dvoma, da jo zares 

dobro poznam, tako ljudi kot mesto in podeželje, ki sem ga z družino poprek in počez 

prepešačila in prekolesarila

• Mojo kandidaturo podpirajo volilke in volilci, ki jih predstavlja Erika Štajner, Istrski 

demokratski zbor ■ DDI Izola, Zveza za Primorsko in Združena lista socialnih demokratov.

•Kot vedno sem optimistka

■ Načrtovanje volilne kampanje je stvar našega volilnega štaba in o njem ne morem dajati 

izjav. Le primer Vse izolske družine sem povabila, da pridejo praznovat l.maj na Socerb 

in si dovolila, da sem v njihovem in v imenu prebivalcev cele Slovenske Istre povabila 

med nas predsednika Kučana Prišel bo in skupaj z nami praznoval delavski praznik.

- Meni je Izola vedno bila, mi je in mi bo vedno lepa.

• V treh letih čudežev sicer ni mogoče narediti. Če pa se bomo vsi Izolani spravili skupaj, 

bodo spremembe na boljše opazne povsod: na gospodarskem področju, v stopnji in struk

turi zaposlovanja, v urejenosti okolja, na športnem in kulturnem področju, v izobraževan

ju, razvoju podeželja, skrbi za ostarele, v položaju mladih ter v stanovanjskem standardu.

- Županja zagotovo nima vloge razsodnika o 'prednostni listi' gospodarskih dejavnosti v 

občini. Povedala sem že, da nameravam kot županja pritegniti k oblikovanju in 

sprejemanju dolgoročnega razvojnega programa Izole vse ustvarjalne in dela željne ljudi. 

Naravne danosti pa Izoli določajo njeno usmerjenost v turizem, storitvene dejavnosti, 

okolju prijazno proizvodnjo in za naše podnebje značilno kmetijstvo.

- Menim, da naša občinska uprava glede na razpoložljive materialne in kadrovske pogoje 

in glede na vedno nove naloge, ki ji jih nalaga država, deluje zadovoljivo. Ko bom 

županja, pa bomo skupaj z delavci v upravi z novimi organizacijskimi prijemi, 

izobraževanjem in predvsem z veliko elana dosegli, da bo že konec naslednjega leta ocena 

našega dela s strani občanov vsaj 'prav dobro".

■ Samo od nas Izolanov je odvisno, ali bomo znali ne le ohraniti, ampak tudi razviti svojo 

samobitnosti Ker dobro vem, kakšni smo, nismo in ne bomo nikoli nikogaršnje predmestje. 

Treba pa bo strniti vrste v Slovenski Istri, da ne bomo vsi skupaj postali nerazvita 

provinca, ki bo Ljubljani služila samo za molzno kravo.

- S privlačnimi razvojnimi programi lahko Izola pritegne svež kapital, ki bo k nam prinesel 

nov razvojni zagon. Pospešen gospodarski razvoj bo prinesel tudi dodatne spodbude za 

razvoj kulture, športa, zdravstva, stanovanjske izgradnje, skrbi za starejše občane... 

Zagotovo pa si bo potrebno izboriti tudi dodatna sredstva za financiranje občinskih nalog 

iz državnega proračuna.

DA

DA

NE
DA

DA

DA

NE

■ Strankarsko sestavo občinskega sveta poznam in tudi njegove člane, nekatere po imenu, 

večino pa tudi osebno. To pa še ne pomeni, da poznam razmerje 'sil' v njem. Kot županja 

bom sodelovala z v s e m i svetnicami in svetniki, o pripravah na seje se nameravam 

posvetovati s predstavniki vseh strank in svetniških klubov. Prepričana sem, da bomo o 

vsaki stvari dosegli sporazum, saj gre za Izolo, za nas Izolane in Izolanke, ne pa za visoko 

strankarsko politiko ali ideologijo.

■ Najboljših prijateljev (in prijateljic) imam precej več kot pet, zato ne bom z naštevanjem 

delala krivice nikomur med njimi. Rada jih imam in oni mene in to jebistvo!
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Ivan Bizjak, rojen sem leta 1939 v Idriji, po poklicu sem komercialist Imam končano slovensko 

gimnazijo v Kopru, trenutno sem direktor v podjetju lwimar d.0.0 iz Izole, kjer sem tudi 

solastnik podjetja.

Stanujem v samem centra Izole, to je v Drevoredu 1 .maja 6. svoje okolje dobro poznam, prav 

tako tudi izolsko občino nasploh, tako v geografskem pomenu, kakor tudi po problematiki s 

katero se srečujejo občani.

Mojo kandidaturo podpirajo sledeče pomladne stranke: (po abecednem redu) Socialdemokratska 

stranka Slovenije, Slovenski krščanski demokrati, Slovenska ljudska stranka in Zeleni iz Izole.

Glede na podporo teh štirih strank in glede na rezultate zadnjih volitev in predvsem na program, 

ki ga ponujam, sem prepričan v zmago na volitvah.

Svojo predvolilno kampanjo sem zastavil predvsem oa mojih dosedanjih izkušnjah, to je na 

stalnem in pristnem stiku z občani, saj le tako resnično zveš, kaj vse ljudi danes tare. Svoj 

program bom tako najbolj uspeOno predstavil občanom.

Danes je Izola v nazadovanju. Izola je brez gospodarskega in brez splošnega razvoja. Izola je 

postala'Mesto brez nasmeha'.

Do leta 2000 nimamo več velo časa, vendar je treba izkoristiti vsak dan, da vrnemo mestu 

njegovo identiteto in nasmeh!

Najprej je potrebno v Izoli zagotoviti delovanje že obstoječim dejavnostim, pospešiti razvoj 

drobnega gospodarstva ter ribištva in kmetijstva.

Delo v sedanji občinski upravi ocenjujem kot preveč zapito. Odločitve se sprejemajo samo v 

korist ozkega krop! Ob izvolitvi za župana nameravam občinsko upravo osvežiti z novimi 

strokovnimi močmi in svežimi idejami.

Nikakor! V kolikor pa tudi tokrat ne bo prišlo do sprememb, ki jih predlagam, se lahko zgodi 

tudi ta scenarij!

Vrniti posojena sredstva, ki so plasirana izven občinskih meja m na podlagi razvojnih programov 

usmeijati in spodbujati investicije.

Da

da

ne
di

di

di

ne.

Poznam! Moj položaj v odnosu do občinskega sveta v primeru izvolitve bo povezovalen po 

posameznih projektih v skladu z mojim programom.

te bi vam naštel le pet najboljših prijateljev, to ne bi bilo korektno do vseh ostalih prijateljev.

Do nedavnega sem bil naročnik Marata, vendar ga sedaj redno ikupujem na prodajnih mestih, 

ker tako prej pridem do njega in ne čakam na dostavo po pošti.______________________

PREJELI SMO
Humoreska

MUHASTI APRIL
Zakaj je mesec april muhast ? Morda zato, 
ker se pojavijo prve nadležne muhe ? Ali pa 
zato, ker se pojavi prva kandidatka za 
županjo v Izoli 1
Čudi me le eno, kako, da se ni še pojavil za 
kandidata Boris iz doma upokojencev? 
Nekoč, ko je Mandrač predočil tudi njega za 
kandidata mi je dejal, da ne misli 
kandidirati, ker je za njega preveč 
odgovorno delo oz. funkcija. O, ko bi se le 
vsi tega zavedali!
Prav je, da je čimveč kandidatov, kajti 
demokracija se odraža prav v tem, da imamo 
čimveč strank, da vsaka predlaga mnogo 
kandidatov, tako bi svojega kandidata lahko 
imeli: guardiaradici, fakini, škavacini in 
nedvomno tudi tam, kjer je sončna uprava, 
bi se našla kakšna brihtna glava. 
Guardiaradici je Celestinina stroka, zato bi 
lahko skrbeli za njeno osebno varnost 
Nedvomno je, da takšen konglomerat bi 
imel občane najbolj rad!
No, in tako bi izpopolnili občinski cirkus, 
kajti ta brez klovnov ne mora obstajati 
Dovolj nam je nadutih politikov, dovolj nam 
je škrabacarjev, ki s svojimi umotvori 
ugonabljajo vse, kar bi lahko našemu mestu 
in občanom koristilo, samo z enim ciljem: 
preriniti se do korita. Klovnov imamo v Izoli 
več kot dovolj. Če nam bodo ti vladali se 
bomo sladko smejali, ker pa je smeh vir 
zdravja, bo to pravo nadomestilo za 
okrnjene zdravstvene usluge. Končno smo 
dobili tudi nadomestilo za Iveka iz Negove, 
ki je zaradi svoje kandidature za 
predsednika republike prišel na muho, pa 
ne zaradi muhastega aprila, temveč zaradi 
svojega muhastega ponašanja.
Muhasti april res ni nič kriv, če kakšen 
škavacin proda svojo škavacero in zamenja 
bandjero. No, če bo arena zapolnjena s 
klovni, bo šele tedaj naše mesto zaživelo. 
Sončna uprava bo izpolnila svoj sončni 
plan, v katero sence gre popoldan in tako bo 
cirkus živel naprej !

Ernest Cah

POŠTI IZOLA
Z velikim presenečenjem smo prebrali vaše 

obvestilo, ki ste ga danes, 23. aprila 1997, 

nalepili na oglasno desko našega 

stanovanjskega bloka, Drevored 1 .maja 8 v 

Izoli.

Obvestilo (brez podpisa in datuma z 

odtisnjenim žigom vaše pošte), je sicer 

naslovljeno na stanovanjski blok št.6, 

vendar se da iz vsebine razbrati, da je 

namenjeno prav nam, saj so vrata v 

sosednjem bloku podnevi odklenjena. Ker 

so vrata zaklenjena prav v našem bloku (v 

katerem ste nalepili opozorilo s poudarjeno 

pretnjo ), je razvidno, da je nedvoumno 

namenjeno prav nam.

In mi vam z začudenjem in ogorčenjem 

odgovarjamo:

Pravite, da so naša vrata zaklenjena in da vam 

je dostava pošiljk onemogočena. Vaša trditev 

je nesprejemljiva, saj imamo (ob sicer 

zaklenjenih vhodnih vratih) domofon, na 

katerem je 21 gumbov, z lepo izpisanimi, in 

tudi osvetljenimi imeni tu stanujočih družin. 

Čemu so domofoni namenjeni, ni težko 

uganiti. Če je to za vas nerazvozljiv vozel, 

povprašajte npr. za nasvet v tujini (nikar ne v 

Albaniji), kjer imajo te stvari med pošto in 

uporabniki urejene že nekaj desetletij.

Spodaj podpisani se dobro spominja še 

medvojnih in predvsem povojnih let, ko so 

(zaklenjene) naslovnike prijazni pismonoše 

poklicali s pomočjo na vratih nameščenih t.i. 

tolkal. Veste, to so bili še tisti časi, ko smo s 

pismonošami prijetno pokramljali, ko so nam 

marsikaj svetovali in ko smo skupno še kavico 

popili zraven.

Opozarjate nas, naj imamo osvetljene in 

vedno dostopne vhode. Glede osvetlitve vam 

sporočamo, da imamo to kar zgledno urejeno. 

Nabiralniki so enotni, lepo vzdrževani (v 

celoti obnovljeni pred letom dni), vsi so 

opremljeni z računalniško izpisanimi 

napisnimi tablicami vseh tu stanujočih družin. 

V obvestilu nam sporočate, da ključa vhodnih 

vrat ni dovoljeno izročati pismonošam. A mi 

prave, delovno vestne pismonoše imamo radi 

in jim zaupamo. Zato jim ob morebitni potrebi 

lahko izročimo (kljub vaši prepovedi in kdove 

kakšnim predpisom) tudi ključ vhodnih vrat. 

Toliko v odgovor na vaše obvestilo. Mi vam 

zraven dobrohotno povemo in svetujemo:

-da ni primerno, ko vračate pošiljke 

pošiljateljem, če gre (denimo) za črko ali dve 

pomote pri navedbi naslovnika;

-da ni primemo, če pismonoša napiše 

naslovniku obvestilo: "Pošiljko nisem uspel 

vročiti, ker vas ni bilo doma", čeprav je bil 

naslovnik v zapečku, kot temu pravimo. 

Priporočljivo je tudi, da je takšno obvestilo 

izpisano v čitljivem rokopisu in da so 

izpolnjene vse rubrike obrazca, predvsem pa 

tista, iz katere se da razbrati, odkod je pošiljka 

odposlana.

-da, če so priimki enaki ali podobni onim iz 

sosednjih zgradb, to še ne pomeni, da je 

vseeno, v kateri nabiralnik pismonoša pošiljko 

vtakne. Tudi v takšnih primerih, kot se je 

zgodilo prav danes s trimesečnikom 

KRONIKA (NIKA), ki je bil pravilno 

naslovljen na sosednji blok št. 6 in ne na št.8, 

kot je bila dostavljena (na napačno ime), ne. 

Spoštovani poštarji! Hočemo v Evropo, v tisto 

Evropo, v kateri naslovniki včasih dobijo 

poštno pošiljko tudi po dveh desetletjih. Prav 

ste prebrali! Vendar vedite, da gre v takšnih 

primerih za pošiljke, pri katerih poštarji 

"vrtajo in vrtajo", da bi razvozlali 

pomanjkljivo izpisan naslov in da pošiljka 

nato le prispe v prave roke.

Verjemite mi, pri nas smo do takšne 

pogruntacije še daleč. Nič bliže, kot smo si 

različni ob pojmovanju, čemu so naša in še 

številna druga vhodna vrata zaklenjena.

J.I. (v imenu še šest sostanovalcev) 

(naslov znan uredništvu)
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PTT 'S NOT DEAD
Dragi Janez!

Presenetile so me tvoje izjave v Nedelu z dne 27.04.1997 in izjave tvoje stranke v 
faksu, ki gaje razposlala sredstvom javnega obveščanja, v kateri obtožuješ vsevprek 
ostale politične stranke, da izrabljajo vse oblastne vzvode za dosego volilne zmage. 
Dobro veš, da je za volilno zmago potrebno kaj več kot znano ime in pojavljanje na 
ulicah Izole pred volitvami, vendar vse v mejah dovoljenega. Upal sem, da si se od 
nas, ki smo pred leti tvorili tvoj volilni štab, kaj naučil, saj smo vse aktivnosti vodili po 
črki zakonajn te tako pripeljali do Državnega zbora Republike Slovenije. Prosim te, 
da sprejmeš naslednje besede kot zadnji napotek tvojega bivšega volilnega štaba, saj 
te sedaj kot vse kaze, obdajajo nesposobneži, ki želijo s protizakonitimi akcijami 
okrniti sloves, ki smo ti ga zagotovili z našim delovanjem. - Nespametno je obtoževati 
druge za svoje napake. - Protizakonito je objavljati na dvojezičnem področju letake 
politične vsebine samo v slovenskem jeziku, kljub temu, če so nacionalnega značaja; 
del Izolanov so tudi ljudje, ki govorijo v italijanskem jeziku. - Nepravilno je izobešati

za svoje interese. Končno ste spoznali, da smo krajani "iskoristili" stranke za svoje 
prizadevanje in ne stranke nas, saj je na žalost to edini možen način, da nekaj 
dosežemo. K sodelovanju, za zastopanje naših stališč smo povabili vse svetnike 
predstavnike vseh strank, toda odzvali so se le nekateri. Kot posamezniki za Izolsko 
občinsko upravo in občinski svet ne obstajamo. To dokazujem z obnašanjem le teh, 
da kot vlagatelj pobud za referendume 18.12.1996 do danes 28.4.1997 nisem s 
strani "občine” dobil nobenega odgovora. Pomembno je, da plačujemo davke!!! 
Sicer, pa je žalostno, da je napredek Izole odvisen od še ene "pumpe". Sicer 
dopuščam možnost, da bo investitor BS, vložil svoj kapital tudi v Marino, toda ali je 
naše zdravje tako malo vredno ? Razmislite, v čigavem interesu delujete in koga 
zastopate!!

Alojz Padar, Izola 1

Z objavo pisma "Odprto pismo svetnikom",

letake in drugi propagandni material na mestih javnega pomena, ki morajoldjub 9°?poda A.P. v Mandraču ste me izzvali, da obrazložim svoj glas. Pa začnimo: 2.člen 
kakršnikoli volilni kampaniji ostati nepolitična. - Nemoralno je dr~" Zakona o poslancih, ki se smiselno uDorahha turii za nhčinskp wetmkp (\ n rc zq/otl «------------ -......... - - ,—-...........-i------------- Nemoralno je dajati lažne izjave
sredstvom javnega obveščanja.
Če bi še vedno bil vodja tvojega volilnega štaba, bi se poskušal izogniti delovanju, ki 

zveni nespametno, protizakonito, nepravilno in nemoralno. Kot kaže pa je takšno 
delovanje bistvo aktivnosti tvojega sedanjega volilnega štaba. Dragi Janez, kot član 
konkurenčnega volilnega štaba ti zagotavljam, da bomo delovali v smislu zakonov 
Republike Slovenije in normalne predvolilne bitke, saj smo edino tako vajeni in vemo, 
da le takšno delovanje prinaša uspeh. Ali boš tako deloval tudi ti...?

S spoštovanjem Aleš Bohinec

POPOUTIKA TRETJIČ

Spoštovani gospod Aleksander Krebelj kot predstavnik OOZZP Izola, hvala, ker ste 
odgovorili na vprašanje o vašem glasovanju o odloku BS jagodje. Navajate, da odlok 
nebi bil sprejet ČE... Toda gospod Aleksander Krebelj, o sprejetju odločijo prisotni in 
govoriti ne bi bilo sprejeto ČE..., je podobno, kot bi izjavil morilec: ne bi moril, ČE bi 
bil poleg prisoten policaj, torej je policaj kriv, ker ga ob času umora ni bilo poleg ??? 
Ne morem se strinjati, da gre za ozek krog intresov posameznikov, kajti vsakdo, s vsaj 
malo zdrave pameti ve, da tak poseg v prostor, kot bo BS, bistveno spremeni 
mikroklimo. Velik asfaltiran plato, kateri je predviden v odloku, bo v naselju jagodje le 
to bistveno spremenil. V poletnih mesecih se bo ta asfalt močno segrel. Ta 
onesnaženi ter pregret zrak, nasičen z škodljivmi plini, kateri bo nastal nad platojem 
bo veter zanesel v Jagodje. Mislim, da bomo vsi krajani Jagodja prisiljeni dihati ta zrak. 
Vsekakor ne morem čez tisoč ljudi smatrati kot posameznike, ter iskreno skrb za svoje 
okolje, kot osebni intres posameznikov. Hvala, ker ste priznali, da se iskreno borimo

■akona o poslancih, ki se smiselno uporablja tudi za občinske svetnike (UL RS 48/92) se 
glasi: "Poslana so predstavniki vsega ljudstva in pri izvrševanju poslanskega mandata niso 
vezani na kakršnakoli navodila. Poslanski mandat izvršujejo v skladu z ustavo, zakonom in 
poslovnikom" Ker pa sem moralno in po svoji vesti odgovoren svojim volilcem in ne g. 
A.P., bom svoj glas obrazložil njim. Sem krajan KS Jagodje-Dobrava in v tej volilni enoti 
sem bil izvoljen. jagodje-Dobrava ima cca. 1780 volilnih upravičencev, kar pomeni, da je 
zame oz. za listo kandidatov ZZP glasovalo 17,35 % mojih sokrajanov. Po tehtnem 
razmisleku ob pregledovanju zbranih podpisov za prestavitev Bencinskega servisa s strani 
A.P., sem prišel do zaključka, - da je za prestavitev lokacije Bencinski servis podpisalo 114 
krajanov KS Jagodje-Dobrava oz. 6 % krajanov KS Jagodje-Dobrava; - da je pri 
podpisovanju sodelovalo 17 ulic KS jagodje-Dobrava; - da podpisi dveh ulic (Oljčna in 
Mladinska - v bližini "pasjega poligona) predstavljajo več kot 50 % podpisov; - da je v 
preostalih ulicah uspel pridobiti v eni 10, v dveh 7, v treh 2 in v petih 1 podpis krajanov 
Spoštovani volilci, kaj mislite, kako bi se g. A.P. odločil ? Kar se pa tiče prepričevanja z 
"argumenti", ga naprošam za malo več resnosti in taktike ter brez novih tendenc

počila cisterna za gorivo...", "...izlitje naftnih derivatov iz 
BS zaradi zalog goriva strateški cilj sovražnika.", "da

■ 9 .
katastrofičnih filmov citiram:
prevrnjene avtocisterne ?"
eksplodira ali za_
Pa zbirajmo podpise

Mir"?!?

še nekaj, g. A.P. je zapisal, "Nihče ne sme odločati NAMEST6 NA^ ampak samo v IMENU 
NASI". Kot krajan KS Jagodja - Dobrave g. A.P. pri polni zavesti prepovedujem, da se 
predstavlja kot predstavnik krajanov KS Jagodje-Dobrava. lahko kot predstavnik skupine 
krajanov, dela krajanov oz. krajanov brez Aleša Bohinca itn.itn.itn... zato bom tudi jaz 
obvestil varuha človekovih pravic g. Bizjaka, saj se nekdo proti moji volji predstavlja za 
moje ime in s tem krši "osnovno človekovo pravico do izražanja svoje volje."

krajan KS Jagodje-Dobrava Aleš Bohinec

Drage Izolanke, dragi Izolani, 
delavke in delavci!

Letos bo praznovanje l.maja na Socerbu še posebej 
svečano in veselo, saj nam bo pel Partizanski pevski zbor 
iz Trsta pod vodstvom Oskarja Kjudra, slavnostni 
govornik pa bo dr. Matjaž Kmecl. Po uradnem delu 
prireditve (ki se bo začela ob 15. uri) pa bo za dobro voljo 
poskrbel Modri val, pa tudi lačni in žejni ne bomo, saj 
bodo za nas skrbele kar tri gostinske ekipe.

Naj vam zaupam, da bo med nas Primorce prišel na 
Socerb praznovat Prvi maj tudi predsednik naše države 
Milan Kučan, ki je pravkar zaključil svoje državniške 
obveznosti na Madžarskem!

Pridite, da se bomo skupaj spomnili, zakaj je Prvi maj 
najlepši in najpomembnejši praznik vseh delovnih ljudi 
na svetu!

ob l.MAJU,
MEDNARODNEM
PRAZNIKU DELAk

VSEM IZOLANKAM IN 
IZOLANOM 

ISKRENO ČESTITAMO 
IN ŽELIMO LEPE IN PRIJETNE 

PRAZNIKE!

PRIDRUŽITE SE NAM 
OB 15. URI NA SOCERBU!

Prisrčen pozdrav prav vsem,

vaša Breda Pečan <a?
ZDRUŽENA LISTA

LISTA UNITA 
IZOLA ISOLA

naročnik ZLSD



KATASTROFA JE KATASTROFA
Uvodnik v prejšnji številki Mandrača je 
kmetovalce dobro razjezil, še posebej 
tiste, ki so obv zadnji pozebi imeli zares 
veliko škodo. Čeprav namen uvodnika ni 
bil zmanjševanje dejanske škode ampak 
predvsem kritika navijaškega obnašanja 
posameznih regij, ko gre za zahteve do 
vlade naj pomaga reševati nastale 
razmere, je prav, da napišemo, kako to 
naravno katastrofo na svoji koži doživljajo 
izolski kmetje. V uredništvo je prišel 
Franko Markovič in povedal tako-le.

- Decembrska pozeba leta 1996 mi je 
pobrala 3 hektare zelenjave, brokolov, 
zelja in cvetače. To pomeni, da sem od 1.
7. 1996 delal zastonj in vlagal denar za 
semena, gnojila, škropiva, plačal delavce, 
ki so mi pomagali zasajat, okopavat, 
zalivat itd. Za te 3 hektarje sem porabil, 
samo za material, za katerega imam 
račune, okoli 500.000 tolarjev, poleg 
tega pa še plačilo za delavce, strojne ure itd., tako da je vsega skupaj okoli milijon 
tolarjev. Skratka, prišla je pozeba in mi pobrala ves pridelek, tako da nimam nič, 
kot da bi denar vrgel v morje.
Po tej pozebi me je že čakal spomladanski zagon kmetije. To pomeni, da je treba 
nabaviti vsa škropiva, vsa gnojila in splet plačevanje delavcev za številna opravila 
s tem v zvezi in vse to je seveda spet en kup denarja. To dejansko pomeni, da od 
7. 6.1996 plačujem zato, da hodim v službo, plače pa ne dobim.
- Ta druga pozeba vam ni prizadejala kakšne škode.
- Ta druga pozeba 17. aprila je po dolinah naredila zelo veliko škodo. Poznam 
primer prijatelja, ki mu je pozeba decembra 1996 vzela vso zimsko zelenjavo, 
aprilska pozeba pa mu je vzela še vse breskve, kar jih je imel v dolini (Ankaran), 
tako da je dejansko propadel in če država ali občina ne bosta pomagali lahko vse 
skupaj pusti in gre v službo.
- Se ukvarja samo s kmetijstvom ?
- ja, samo s kmetijstvom in kreditov ima vrhu glave, saj ni imel denarja za 
spomladanski zagon kmetije.
- Brez kreditov skoraj ne gre?
- Torej, zimska zelenjava je tista s katero smo si običajno plačali spomladanski 
zagon kmetije, zdaj ko tega pridelka ni bilo ni niti denarja in jaz sem moral 
nekako najti denar, saj spomladanski zagon stane blizu 10.000 DEM. Seveda 
imaš ta denar le v primeru, da pozimi nisi investiral in nisi kupil kakšnega 
priključka za traktor ali recimo gume za traktor, ki stanejo ogromno, ali kupil nov 
sod za kantino. Če pa tega pridelka nimaš pomeni, da si brez denarja in moraš 
vzeti kredite. Banka jih daje po normalnih obrestnih merah in s tem je treba 
preživeti.
- Zapisal sem, da je izguba jugoslovanskih trgov prizadela industrijo, ti pa 
praviš, da tudi kmetijstvo.
- Seveda, še bolj, ker industrija, ki je bila vezana na jugoslovanski trg je bila slaba 
industrija, ki ni dosegala neke evropske kvalitete in bi ob vstopu v evropski trg 
tako ali tako propadla. Mi kmetje pa smo bili enostavno odrezani od velikih 
tržišč, kot je bila naprimer Pula in cela Istrska riviera, ki smo jo zalagali s sadjem in 
zelenjavo. Potem smo izgubili Reko, ki je iztočna točka za cel Kvarner, in tja smo 
vozili veliko breskev in paradižnika. Veliko sadja in zelenjave je šlo tudi v Zagreb 
in v industrijska mesta, kot je Varaždin. Z vzpostavitvijo južne meje nismo tja 
prodali več nič, ostal pa nam je slovenski trg, ki se je liberaliziral s številnimi 
uvozniki kmetijskih pridelkov iz zahodnih držav po zelo nizkih cenah. Pojavljali so

se tudi dampinški uvozi.
- Ali uvažajo tudi pridelke, ki so značilni 
za to območje?
- Seveda, zato smo bili prisiljeni izkrčiti 
komplekse breskovih nasadov. Z izgubo 
nekritičnega jugoslovanskega trga starih 
sort breskev nismo mogli več tako 
prodajati, saj niso bile tržno tako 
zanimive. Eni smo se odločili, da gremo v 
zelenjavo, drugi pa so se odločili in 
namesto breskev posadili oljke, ker so bile 
prav oljke od države in občine 
regresirane.

Decembrska pozeba je najbolj 
prizadela oljke, aprilska pa naj bi bila še 
hujša. Kaj je res?
- Aprilska pozeba je bila veliko hujša in je 
povzročila veliko večjo gospodarsko 
škodo. Vedeti moramo, da je pozeba vzela 
skoraj vsa jabolka v Sloveniji, skoraj vse 
hruške in že tega je nekaj deset tisoč ton 
pridelka. Tudi trte so ponekod

poškodovane, naprimer refošk v Strunjanu. Gospodarska škoda je ogromna, 
takorekoč neizmerljiva. V primerjavi z decembrsko pozebo je večja, vendar je 
vsaka takšna naravna katastrofa tudi velika škoda.
- Kaj bi morala narediti država v takem primeru?
- Po moje bi morala država dobro razmisliti in ravnati tako kot imajo urejeno v 
zahodnih državah. Tam obstajajo odškodninski skladi v katere prispevajo vsi 
kmetovalci generalno, od vsakega pridelka po 5 odstotkov od vrednosti pridelka. 
Dodatnih 5% prispevajo zavarovalnice in še dodatnih 5% prispeva država. Tako 
pridemo skupaj na 15%, kar bi predstavljalo nekakšno osnovo za pomoč v 
primerih takšnih naravnih katastrof, saj bi iz tega sklada lahko črpali denar za 
ublažitev posledic takšnih nesreč. Pri nas je to še malo neurejeno. Le za 
vinogradništvo so stvari dobro urejene, registrirana je vsaka klet, vsaka pridelava 
vina in od tega se plačuje 5% davek in trošarina 9 tolarjev po litru vina. Nad tem 
ima država kontrolo, čeprav niti država niti občina nista nič bistveno prispevali 
zato, da so vinogradniki uredili te vinograde. Oljkarje pa država in občina 
maksimalno podpirata. Tudi do 50% regresi so bili pri oljkah, letos pa se je stvar 
malo spremenila, saj 30% da občina, država pa da pomoč pri agromelioraciji, ki 
vsebuje pomoč za gnojenje, oranje in 20% regres za sadike v novih nasadih. Ob 
tem bi bilo zanimo vedeti, kdo od oljkarjev plačuje teh 5% davka in trošarino od 
litra olja, tako kot to počnemo vinogradniki, ki nam država ni nudila vse te 
pomoči.

- Kako se boste vi pretolkli skozi te težave?
- Tako, da bom šel med iskalce zaposlitve (se
smeje). Ne, ne. Seveda se bomo pretolkli tudi 
skozi to krizo, upamo pa, da nam bosta občina 
in država zares pomagali. Prepričan sem, da bi 
vse skupaj bilo lažje, če bi kmetje lahko vplivali 
na občinsko politiko, tudi skozi delo odbora za 
kmetijstvo, ki smo ga nekoč že imeli, zdaj pa je 
kmetijstvov zajeto v delo različnih drugih 
odborov. Še to bi dodal. Imamo 15 hektarjev 
kmetiskih površin, živimo zgolj od tega kar 
pridelamo in smo prepričani, da je tako možno 
dostojno živeti. Niti država niti občina ne bi 
smeli dovoliti, da kmetije zaradi naravnih 

katastrof propadejo. zapisal: Drago Mislej

GRGANIGA-
SAMO IZOLSKA TRTA Tudi 
Izola ima svojo avtohtono 
trto. Imenuje se Grganiga iz 
nje pa pridobivajo izvrstno 
vino, malo frizante in to z 
naravno fermentacijo. 
Nekateri vinogradniki so že 
posadili nove trte te sorte in 
zdaj načrtujejo večjo 
pridelavo grozdja in s tem 
tudi več tega specifičnega 
belega vina. Trta izhaja prav 
iz Izole oziroma iz Baredov.

Na predvečer delavskega praznika 
v sredo 30.aprila 1997 ob 20h 
v Baredih pri kmečkem turizmu "Pri Francki"
Gost večera: Ivan Bizjak - GIOVANIN

Za pijačo in dobro voljo poskrbljeno!
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NOGOMET
Avto pl us Korte 
1:2 (0:2)

Telmont

NAMIZNI
TENIS

Žal je slabo vreme poskrbelo, 
da sosedski, hribovski 
derbi" ni zasijal v vsem 
svojem sijaju.
Kortežani, ki so v uvodnih 
dveh kolih navdušili, so 
tokrat naleteli na neugodno 
razpoložene nasprotnike, ki 
so jim dodobra zamešali 
štrene na lestvici.
Kortežani so vso tekmo 
napadali, a dvakrat naredili 
brezvezno napako v obrambi 
in tako že v prvem polčasu 
prejeli dva poceni zadetka.
V drugem delu igre so 
domači še bolj pritisnili, a so 
bili v napadu povsem 
neučinkoviti. Z žogo so 
hoteli prav v nasprotnikova 
vrata, strele od daleč pa bi 
lahko prešteli na prste ene 
roke. Šmarska obramba se 
tokrat dobro izkazala saj je 
vzdržala do 80. minute, ko 
jo je le premagal Breznikar. 
To pa je tudi bilo vse, za kaj 
več je zmanjkalo časa.
V naslednjem kolu na Maliji 
gostujejo Brda, za Avtoplus 
pa pride v poštev samo 
zmaga. Morebiten neuspeh 
bi namreč že resno ogrozil 
namene o obstanku.

Vse izolske lige

mlajši dečki, MNZ Koper 19. 
krog - MNK Izola : Jadran B 
5:1

starejši dečki, MNZ koper 17.
Rakek : MNK Izola 2:3

____ * uti,

krog

kadeti, MNZ Koper 13. krog - MNK
Izola : Jadran 0:3

mladinci, primorska liga 13. krog -
Renče : Izola 1:1

ROKOMET
Od 29.maja do 1. junija bodo v Izoli 

kvalifikacije za evropsko prvenstvo v 
rokometu za kadetinje. Poleg 
reprezentance Slovenije bodo na pr
venstvu sodelovale reprezentance Ju
goslavije, Bosne in Hercegovine in Ni
zozemske. Prvi dve reprezentanci se 
uvrstita na evropsko prvenstvo, ki bo 
v avgustu mesecu v Avstriji. 
Reprezentanca, ki jo vodi Izolan Boris 
Čuk je bila prejšnji vikend na 
pripravah v Žalcu.
V nedeljo so kadetinje v Novem Mes
tu v predtekmi članski reprezentanci 
odigrale tekmo s člansko reprezentan
co Dolenjske in jo premagale z rezul
tatom 27:12. V reprezentanci igrajo

tudi tri Izolanke in sicer SABINA 
HODŽIČ, DARŽANA ŠMITRAN in BIL
JANA ŠMITRAN.

ŽRK IZOLA : MLINOTEST 29:11

Starejše deklice Izole so v tretji tekmi 
spomladanskega dela prvenstva zopet 
visoko premagale svoje nasprotnice. 
Tokrat je bila to drugouvrščena ekipa 
v ligi ekipa Mlinotesta iz Ajdovščine. 
Izolanke so si tako že zagotovile 
nastop v polfinalu, ki bo 10 maja v 
Izoli. Za Izolo so nastopale: ŠKOR
JANC MARTA, ŠVERKO ELENA, 
ČRNIČ TAMARA, ČVORAK JELENA, 
FURLAN NINA, STUBELJ MOJCA, 
BOŽIČ PETRA, BOŽIČ NINA, ALJA 
FURLANIČ, FRANOVIČ NINA, LAZAR 
MARUŠKA , SARA HROVATIN in 
DIANA HADŽIČ.

AVSTRIJKE V IZOLI

Med prvomajskimi prazniki bo v Izoli 
na pripravah avstrijska ekipa starejših 
deklic, ki se bo tudi dvakrat pomerila 
vrstnicami iz Izole.

Državno prvenstvo v Izoli

V telovadnici OŠ Livade bo v 
soboto in nedeljo potekalo 
državno prvenstvo za 
pionirje in pionirke 
posamezno in dvojice. 
Prvenstva se bo udeležilo 170 
pionirk in pionirjev iz cele 
Slovenije. V soboto se bodo 
od 9.00 do 21.00 zvrstila 
predtekmovanja, v nedeljo 
pa bodo od 9.00 do 14.00 
finalni obračuni. Prvenstva 
se bo udeležila tudi kar 
številna izolska ekipa. Pri 
pionirjih bodo barve 
Arrigonija branili Iztok 
Jerman, Tarik Trgo, Blaž 
Lipovec, Tine Kodrič, Tjaš 
Žigante, Moreno Mogorovič, 
Robi Krstič in jan Štihovič. Za 
dekleta bodo pa nastopile 
Erika Jauševac, Jana Ludvik, 
Špela Mislej, Tina Nemarnik, 
Sonja Škorjanc, Marika 
jauševac, Petra Lozar, Petra 
Kukovec in Anja Filipas.
Lani je Erika Jauševac 
nepričakovano postala
državna prvakinja pri 
mlajših pionirkah, letos pa so 
v NTS Arrigoni pri napovedih 
kar zadržani, vendar imajo 
tako pri dekletih kot pri 
fantih nekaj adutov, ki bi 

lahko posegli tudi po visokih mestih.

VESLANJE
Na Bledu je bila v soboto in nedeljo 
selekcijska veslaška reagata za člane 
in mladince. Regate so udeležili tudi 
veslači VK Argo Izola in priveslali 
nekaj dobrih uvrstitev.
Pri tekmovalni dan so imeli veslači 
izvrstne pogoje, najbolj atraktiven pa 
je bil spopoad članov v enojcu. 
Zmagal je Iztok Čop z veliko 
prednostjo pred Luko špikom, na 
tretje mesto pa se je uvrstil Erik Tul, ki 
je veslal izven konkurence, zaradi 
zamude na štart v predtekmovanju. 
Pri mladincih je v enojcu zmagal 
koprčan Novak, sledili pa so Jovičič 
Zoran, Samo Volčič in Žolgar Dejan vsi 
VK Argo.
Edini zmagi sta za Izolo priveslala 
Lonzarič Davor, ki je bil najboljši v 
enojcu pri pionirjih in Maja Rehar, ki 
je zmagala pri pionirkah, Nika Babič je 
bila 3. Od sobotnega sporeda velja še 
omeniti 3. mesto dvojnega dvojca pri 
ml. mladincih v postavi Žolgar Peter
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in Krajcar Erik.
V nedeljo je veslače pričakalo vetrovno in deževno vreme. 
Pri pionirjih je Lonzarič Davor ponovil sobotno uspeh, v 
enojcu je pri mladincih slavil tudi Igor Bračanov. Zmagal 
je tudi izolski dvojni dvojec pri mladincih v postavi Jovičič 
Zoran in Dejan Žolgar, drugi pa je bila kombinirana 
koprsko izolska posadka; Novak Gregor in Samo Volčič.
Pri članih je je dvojni dvojec v postavi Erik Tul in Jaka 
Dobaj zasedel drugo mesto.
Pri mladinkah sta Kresevič Tanja in Klarič Martina zasedli 3. 
mesto, pri ml. mladincih je bil Žolgar Peter 6. v enojcu, 
omeniti pa tudi kaže zelo dobro veslanje četverca s 
krmarjem v postavi Hrvat Danijel, Žolgar Igor, Božič 
Boštjan, Levac Silvo in krmar Tomi Davidovič.
Pravtako pa se je tudi izkazal dvojni četverec v 
kombinirani postavi Marko Keber (Ljubljanica), Žolgar 
Dejan, Jovičič Zoran in Igor Bračanov (vsi VK Argo). ^
Veslače čakajo sedaj dve mednarodni regati. Člane v 
Piedilucu v Italiji, kamor potuje Erik v dvojnem dvojcu 
skupaj z Jako Dobajem, mladince pa čaka regata v 
Muenchnu, kamor potujejo: četverec s krmarjem ( Hrvat, 
Žolgar I., Božič, Levac, Davidovič), dvojni dvojec Oovičič, 
Žolgar D.) ter izolsko koprski dvojni dvojec (Volčič, 
Novak), Igor Bračanov pa bo veslal v enojcu.

JADRANJE
V piranskem zalivu so v petek, soboto in nedeljo jadrali 
jadralci v razredu optimist za 4. trofej mesta Piran. V vetru 
spremenljive smeri in jakosti se je merilo doslej največ 
jadralcev, čez 120. Najboljše se je znašel Karlo Hmeljak JK 
jadro, zmagal je pred Italiajnom Gozzo in Hrvatom 
Krpeljevičem.
#Od Izolanov se je najbolje odrezal Rok Košir (Burja), ki je 
zasedel četrto mesto, najboljši pa je bil prav v zadnji 
regati, ko je bil drugi.
Med prvih trideset so se uvrstili še naslednji Izolani: Rok 
Štrukelj (Olimpic) je bil 12., Mattica jan (Burja) je zasedel 19. 
mesto, Macarol Gregor (Burja) je bil 26., Anja Dorošenko 
(Olimpic) je bila 29., na trideseto mesto pa se je uvrstil 
Pilepič Rian (Burja).

Tri državna prvenstva

Konec tedna bodo jadralci preživeli na vodi. Na sporedu 
bodo kar tri državna prvenstva, v Izoli bodo tekmovali 
optimisti, v kopru pa jadralci v razredih Evropa in Laser. 
Pri optimistih so poleg Koprčanov favoriti tudi Izolani in 
sicer; Tina Čeligoj, Rok Košir, jure Žbogar in Maticca jan 
(Burja) ter Rok Štrukelj (Olimpic). V razredu evropa so 
favoriti P. Mislej(Olimpic) in Andreja Rener (Burja), v razredu 
laser pa Žbogar (Burja) in Ravnikar (Olimpic).

KARTINC
V Luciji je v deževnem vremenu potekala prva karting za 
državno prvenstvo. Dirke se je udeležilo 51 kartistov iz 
osmih slovenskih klubov, najuspešnejši pa sao bili 
tekmovalci Portoroža, za katere nastopa tudi Izolan Tom 
Nemarnik.
Tom je zanesljivo ugnal vse tekmece v razredu slokart. 
Nemarnik je skoraj zmagal tudi v 100 kubičnem razredu, 
saj je vseskozi vodil, nazadnje pa je zmago odnesel Prek v 
Moste.
Kljub dežju in spolzki stezi je bilo razmeroma malo 
odstopov, Karting klub Portorož pa je dirko vzorno 
organiziral.

POGLED S STRANI
Piše: Žare

Čeprav se je tudi meni 
zdelo, da v moškem 
rokometnem klubu 
vse Štirna, pa tudi pri 
njih počasi šivi pokajo 
in popuščajo. S tem, 
ko bo glavni sponzor 
Delmar zaprl pipico 
dotoka sredstev na 
pol, bo marsikaj prišlo 
pod vprašaj. 
Najzanimivejša bo 
vsekakor sestava 

ekipe za sezono 97/98. Če sem dosedaj omenjal pametne in ko
ristne nakupe, bo to sedaj vse težje. Igralci imajo svojo ceno in 
žal nihče ne igra več iz ljubezni. Posledica tega je tudi sicer še ne 
potrjeni odhod enega od boljših ”Izolanov" - Popoviča.
Izvedelo pa se je, da izolska uprava koketira z bivšima - 
Sokolovim in Džokičem. kako daleč je vse skupaj in ali je sploh 
možna ta kombinacija bomo kmalu izvedeli. Mogoče pa bo 
kakšna iskra le vnela stare spomine in pripomogla k podpisu 
pogodbe.
Tudi ženski klub še vedno tava nekje med nebom in zemljo. Vse 
skupaj pa rešujejo tiste najmlajše rokometašice, ki z nenehnimi 
uspehi dajejo moči in voljo za nadaljne delo. 
tudi o izstopu iz 1. lige je bilo precej govora, toda kaj, ko tudi 2. 
liga ni v bistvu nič cenejša.
Tisto pa, ali je boljše biti prvi na vasi kot zadnji v mestu je pa 
vprašanje katere vasi katerega mesta.
Vsem Izolanom in Izolankam želim lepe praznika in končno tudi 
lepo vreme.

£
TRGOVINA GARFIELD
Mužčeva 3 (poleg tržnice), IZOLA, tel.: 066/ 65 296

VELIKI MALI OGLAS

Zaradi prevelikih stroškov poroke nujno 
prodam Renault M ega ne coupe 1.6 metalno 
modre barve.
Tel.: 646-112 v večernih urah (Aleš)
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KULTURO SOSEDOM - IZOLANOM
IGNORANCA ČEZ VSAKO MERO
(MEF)Čeprav me je občinski svetnik in novinarski kolega 
Aleksander Krebelj zadnjič izkoristil za svojo promocijo in mi dal 
vedeti, da aktivno sodeluje pri organizaciji in izvedbi Gledališko 
plesnega maratona v Izoli moram ponoviti, da je odnos Izolanov 
in izolske oblasti do tega izrednega kulturnega dogodka sramotno 
ignorantski.
Vsem tistim, ki so tej manifestaciji žrtvovali vsaj deset minut 
svojega časa se najprej iskreno opravičujem in zahvaljujem za 
takšno obzirnost, vsem drugim pa jasno in glasno povem, da so 
IGNORANTI, POTROŠNIŠKI PODPOVPREČNEŽI in EGOISTIČNI 
MENEFREGISTI.
Kaj piše da smo, se boste morda vprašali?
Ste to, kar ste. Ste navadni povprečneži s kulturnimi potrebami na 
ravni tržaškega Ponte rossa, častilci popoldanskega vrtičkarstva in 
sobotnonedeljskega izletništva, maniaki poceni televizijske 
zablode. V vaši neposredni bližini (morda ne stanujete niti 300 metrov od 
Kulturnega doma) so se 14 dni vrstile gledališke in plesne predstave, predavanja, 
pogovori, koncerti. Vstopnine ni bilo ali je bila zelo simbolična, toda vi ste raje sedeli 
doma in gledali Kolo sreče ali Stran amore. Morda ste srečali več kot 250 
udeležencev iz vseh koncev Slovenije in tujine, ki so v popoldanskih urah napolnili 
Izolo, morda so celo kupovali ali spili pivo pri vas, toda niti na konec pameti vam ni 
prišlo, da bi odšli do kulturnega doma in pogledali, kaj tam pravzaprav počnejo. 
Namesto vas so bili tam mnogi Koprčani, Pirančani, prišli so kulturniki iz zamejstva, 
iz Italije in Koroške, prišel je sam kulturni minister, prišli so predstavniki republiške 
ZKO in vsi so hvalili organizacijo in zamisel v celoti. Medtem pa ste vi poležavali 
doma, čakali na to, da vas bodo izžrebali na 3x3 in nakladali o tem, kako je bilo 
življenje včasih bolj dinamično in veselo kot danes. In kar je najhuje, vaši otroci so 
vaši otroci in njih usodo ste že zapečatili.
Organizatorjem, sponzorjem, obiskovalcem in posebej mladim izolskim kulturnikom 
gredo vse pohvale za vztrajno in pokončno držo v trenutkih tega žalostnega 
spoznanja. Tudi za slavnostno obnašanje na zaključku maratona, ki so ga nedostojno 
poignorirali vsi tisti, ki sem jih omenil že v prvem komentarju. Njim in podobnim 
sem dolžan povedati naslednje: Odprta tržnica v Miljah je odprta ob četrtkih.

OBU !ACEK
OBUTEV - CALZATURE

M.GORKI 2, IZOLA - ISOLA, tel.: 066/ 61 - 631

Velika izbira obutve za vsakogar!
ODPRTO: -12 in -1^,SOBOTA: od 8*° do 1Ž0h

NOVO!

c čud n
pomiouE ninfl

IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

-z izvirnimi maturantskimi, valetnimi in birmanskimi oblačili
- s svežimi kostimi in jaknami kakovostne domače modne hiše BUNNY
- z modnimi pleteninami
- z brezplačnim modnim svetovanjem in 
-zVRAČANJEM PARKIRNINE

V MAJU PROMOCIJSKE CENE KOSTIMOV IN JAKEN!

^Bodite drugačni, oblačite se pri NINII^



VINA IN IGER

foto ARTFOTO

S 951 F foto ARTFOTO^

SPONZORJI
ISTRAGAS d.o.o. KOPER 
DELAMARIS HOLDING d.o.o. IZOLA 
Tednik MANDRAČ 
ART FOTO IZOLA 
MARINA IZOLA PORTING d.o.o.
Javno podjetje KOMUNALA d.o.o. 
IZOLA
ADRIA CONVENT d.o.o. ANKARAN 
RR&CO. d.o.o. KOPER 
MARKETING GALEB d.o.o. IZOLA 
STAVBENIK IPIM d.o.o. IZOLA 
ADRIATIC ZAVAROVALNA DRUŽBA d.d. 
KOPER
DELFIN HOTEL ZDUS IZOLA 
Agencija PLAHUTNIK d.o.o. KOPER 
AVTO JEREB d.o.o. IZOLA 
BRENTA, VINOTEKA IN PRODAJNA 
GALERIJA KOPER

Še posebej pa se zahvaljujemo PIZZERIJi 
RANIERI IZOLA, Občini Izola in 
soorganizatorjem: KUD KAROL PAHOR 
PIRAN, KD KORTE, skupnosti Italijanov 
Izola, Matični knjižnici Izola, SGTSJzola 
ter vodstvu in ucencem OŠ Vojke Šmuc 
Izola, kot tudi članom Gledališke šole 
STEPS.

foto ARTFOTO

Domača gostilna

Porton
KOMPLEKS PARANGAL Restavracija

<———'ORKA - PARANGAL

l\
Domače mesne jedi, ribje specialitete in Istrska kuhinja Dnevno sveže nbje in mesne specialitete 

Vsak petek odojek ali janček na žaru

11



KNJIŽNIČARKE NISO SAMO PRED KNJIGAMI
Takole smo jih pritisnili na eni od prireditev v predverju kulturnega 

doma. Če jih ne poznate vas je lahko sram in vas razglašamo za 

nepismene.

TITO SPET V IZOLI
Igralec Ivan Godnič, bolj znan kot 

Josip Broz - Tito ali Jovanka v 

kultumidški družbi. Vsaka 

nostalgija je zgolj nenamerna. 

NAGRAJUJEMO SE 
Franc Kranjc, urednik Primorskega 

utripa je izžrebal uredništvo 

Mandrača za lepo nagrado. Hvala.

ŠOLA-DA, TODA TAKO DRUGAČNA!
Ko učenec pomisli na šolo, ga pogosto kaj zaboli. Res, daje v njej tudi 

kaj prijetnega, zaradi česar rade volje vstopiš vanjo. Tu je tvoja 

simpatija, tukaj so tudi učitelji, s katerimi se da preživeti kakšno prav 

prijetno urico. A na žalost so na vsaki šoli tudi spraševanje, testi, 

omejevanje svobode. In prav zaradi tega ti včasih poči film in začneš 

šolo gledati kot sovražnico, kateri se je treba postaviti po robu. Zato 

začneš čečkati po stenah, razbijati šipe...

Prepričan si, daje tako na večini šol, da med nami šolarji pač ni razlik. 

Pa se pošteno ušteješ. Sedmošolci iz Osnovne šole Vojke šmuc se 

odpravimo na izlet po Dolenjskem in se vgnezdimo v osnovno šolo v 

Kostanjevici, kjer z odprtimi usti občudujemo šolske prostore in 

okolico.

Res, da ima šola le okrog 240 učencev, a pri njih je toliko drugačnega 

kot drugje. Poleg gostoljubnega sprejema in uživanja ob njihovih 

kuharskih dobrotah osupnemo nad videzom njihovih prostorov, saj 

imajo polne stene slik, katere so jim podarili priznani likovni 

umetniki, a niti ena ni počečkana ali uničena. Prav take so tudi stene - 

nedolžno bele, brez grafitov ali drugih zmazkov.

Ob tem se začnemo spraševati, kaj je tisto, zaradi česar na tej šoli ne 

počnejo tega, kar je nam že prišlo v navado. Ob vseh lepih doživetjih 

na tej ekskurziji in pridobljenem znanju je za nas novo tudi srečanje s 

to tako drugačno šolo. Dalo nam je misliti. Upamo le, da se bomo 

domislili načina, kako bomo spremenili odnos do naše šole.

Sedmošolci z Oš Vojka šmuc

Brez odziva, toda akcija je uspela
Za soboto, 16. aprila smo vabili občane, predvsem rekreativce, naj se 

udeležijo čistilne akcije na trasi nekdanje železnice, za to delo 

pripravljenih občanov se nas je zbralo skupaj pet (5) ljudi. Resje, da 

je veliko vprašanje, kako so bili občani o tem obveščeni. Mandrač 

obvestila ni objavil, za radio Morje in radio Capris, pa lahko samo 

upamo, da sta o tem obveščala.

Akcija pa je kljub temu uspela zato, ker je vsaj nekaj ljudi prehodilo 

traso od osnovne šole Livade do opuščenega predora in čistilo pot. 

Napolnjenih je bilo lepo število vreč, zabeleženih nekaj mest, kijih 

bo Komunala očistila in nekaj takšnih mest, za katere bodo morali 

poskrbeti uporabniki zemljišč.

Akcija je uspela tudi zato, ker je izrazila vztrajno hotenje čiščenja 

okolja in s tem upanje, da se bo počasi prebudila v ljudeh zavest, 

kako uskladiti odnos do narave.

Naslednja akcija bo v soboto 17.maja. Čistili bomo izolski Naravni 
park (ki je Izolanom skoraj neznan). Ob 9.uri se bomo zbrali na 
Belvederju nad Izolo. Pridite!

Zeleni Izole

NAŠI ZLATNIKI IN SREBRNIKI
Tudi na letošnjem tekmovanju za Cankarjevo priznanje so se učenci 

Osnovne šole Vojke šmuc odlično odrezali.

Na šolskem tekmovanju se je pomerilo 25 učencev 7. in 8. razreda. 

Najboljših pet: Simon Kaligarič, Maša Košar, Tina Puhar, Mateja 
Merkandel in Maja Tripar se je udeležilo državnega tekmovanja, na 

katerem so vsi prejeli srebrno Cankaijevo priznanje, prva dva (Maša in 

Simon) pa sta nas razveselila z zlatim priznanjem.

Vsem iskrene šestitke in še nadaljnje uspešno sukanje peresa.

FOTOKRONIKA
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KULTURNI §@M IZOLA

PR@SMM 
MAJ \m
RAZSTAVE
GALERIJA ALGA
Do 14. maja je na ogled razstava slikarskih 

del likovne skupine TUBA iz Izole, ki deluje 

pod mentorskim vodstvom Ingrid Knez.

V četrtek, 15.maja vas ob 20. uri vabimo na 

otvoritev razstave

ŠPORTNE FOTOGRAFIJE oseb s 
posebnimi potrebami.
Razstava bo na ogled do 28. maja.

V četrtek, 29. maja vas ob 18. uri vabimo na 

otvoritev razstave

OTROŠKE USTVARJALNOSTI
Galerija je odprta vsak dan od 10.00 do 12.00 

in od 18.00 do 20.00, 

v soboto od 10.00 do 12.00

BRIREPJTV/E
Četrtek, 8. maja, ob 17.00 - v Kulturnem 

domu

OBČINSKA REVIJA OTROŠKIH 
PEVSKIH ZBOROV.
Predstavili se nam bodo mladi pevci Vrtca 

Izola,

OŠ Vojka Šmuc in podružnične šole Korte, OŠ 

Livade, Glasbene šole Izola in Italijanskega 

vrtca iz Izole.

Prost vstop

Torek, 13. maja, ob 18.00- v Kulturnem 

domu

"ZVONČKI IN TROBENTICE"
Prisrčen glasbeni nastop so pripravili najmlajši 

učenci male šole

in pripravnice Glasbene šole Izola.

Prost vstop.

Petek, 16. maja, ob 20.00 

premiera "TRIMENZIJA"
Plesni studio Lai iz Izole vabi na plesno 

predstavo v koreografiji 

Lilijane Šantič Ujčič.

Vstopnina: 500 Sit

IjE BREZ/RITE
TIMM MLAIUImm
Sobota, 17. maja, ob 18.00 na Manziolijevem 

trgu v Izoli

"DNEVNO NOČNO KRALJEVSTVO" 
Igralci Dramske šole Bariče Blenkuš iz 

Ljubljane so v režiji Gabriela H. Ladina 

pripravili otroško poulično gledališče, ki 

pripoveduje o nastanku 

dneva in noči. - Prost vstop

Torek, 20.maja, ob 18.00 - v Kulturnem domu 

Jaša ZLOBEC: ČAROVNICE 
Igralke Gledališke šole STEPS so pod 

režijskim vodstvom Patrizie Galbiati Pohajač 

pripravili zanimivo gledališko predstavo.

Prost vstop

Četrtek, 22.maja, ob 18.00 - v Kulturnem 

domu

KRALJ V ČASOPISU

Predstavo o kralju, ki je na vsak način želel 

priti v časopis, so pripravili igralci 

Male gledališke šole STEPS iz Izole 

Prost vstop

1. U2-Staringatthesun
2. THE CHEMICAL BROTHERS - Block...
3. JOVANOTTI - Questa e' la mia časa
4. DEPECHE MODE - It's no good
5. SHERYL CROW - Hard to make a stand
6. PENO DANIELE - Che male c'e'
7. DAVID BOWIE - Dead man walking
8. LITFIBA - Goccia a goccia
9. US 3 - Come on everybody
10. FUN LOVIN’ CRIMINALS - King of NY
11. BRYAN ADAMS - 18 til I die
12. ETERNAL - Don't you love me
13. WHITE TOWN - Your woman

CARPACCIO PUB Koper 

Petek, 25. april 
JAZZ -BLUES- SOUL

S271-999

MAONA Fiesa
1. MAJK-PASSA

0746 423

Petek, 23. maja, ob 18.00 - v Kulturnem domu

SANJE MALIH IN VELIKIH 
MEDIJSKIH ZVEZD
Pravi show musical 

Prost vstop

Petek, 23. maja, ob 18.30 v Klubskem prostoru 

Kulturnega doma

EX TEMPORE
Otvoritev razstave del učencev izolskih 

osnovnih šol.

Sobota, 24. maja, ob 18.00 - v Kulturnem 

domu

COPRNICA ZOFKA
Predstavljajo se igralci gledališke skupine OŠ 

Piran, kijih vodi Milva Vukovič.

Vstopnina: 200 Sit

Petek, 30. maja, ob 18.00 - v Kulturnem domu 

LETNA PRODUKCIJA 
Baletna šola Pirouette iz Izole bo predstavila 

baletno znanje, ki so ga plesalke osvojile v 

letošnji šolski sezoni.

Vstopnina: 200 Sit (Otroci imajo prost vstop)

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
vabi otroke od 4. leta dalje na 

URO PRAVLJIC 
v torek, 6. maja 1997 ob 17. uri 

poslušali boste pravljico 

GOZDIČEK 
avtorja Alberta Benevellija

LI» TEDNA
Piše Tomaž (Radio Moije)

The Chemical brothers 
Dig your own liole
Ste naveličani klasičnih t.i. disko stanc in bi radi 

slišali ter zaplesali na nekaj vznemirljivega in 

drugačnega? Kompozicije povezujejo preteklost s 

prihodnostjo, kjer v kaosu velikih mest vlada talilni 

lonec kultur, navad in miselnosti. Novi inženiiji 

konglomerata zvokov, ki se zlivajo v genijalne 

projekte zvokov 21. stoletja so denimo: ORB, 

LAMB, THE FUTURE SOUND OF LONDON, 

UNDERWORLD (film Trainspotting), DAFT 

PUNK, THE PRODIGY in THE CHEMICAL 

BROTHERS. Za slednje pravijo, da predstavljata 

prihodnost glasbenega ustvarjanja in celo smer v 

razvoju rocka.

Leta 1989 sta se TOM ROWLANDS in ED 

SIMONS srečala na univerzi. Združeval ju je študij 

zgodovine in podoben glasbeni okus. Za zabave sta 

se prelevila v DJ-ja. Tako je počasi nastajala saga 

neveijetno uspešnega glasbenega projekta THE 

DUST BROTHERS in kasneje THE CHEMICAL 

BROTHERS. Ustvarjata t.i. Blob dance, nad 

katerim se navdušujejo U2, OASIS in številni drugi 

izvajalci.

Leta 1995 pri založbi Virgin izide prvenec z 

naslovom EXIT PLANET DUST in prinese nekaj 

povsem novega na plesna prizorišča. Glasbeni 

kritiki na britanskem otočju so očarani, angleški pa 

tudi evropski in ameriški oboževalci se množično 

navdušujejo nad novotarijami, ki postanejo poleg 

skupin kot so BUSH glavni britanski glasbeni 

izvozni artikel v ZDA. Možakarja si v južnem delu 

Londona zgradita lasten studijo in se pozabavata z 

remiksi uspešnic skupin kot so: BOMB THE BASS, 

THE PRODIGY, LEFTFIELD, MANIC STREET 

PREACHERS, PRIMAL SCREAM, REPUBLICA, 

SAINT ETIENNE...

Manchesterčana, ki se navdušujeta na starim 

hip-hopom (AFRIKA BAMBAATAA), tehno 

glasbo (JOEY BELTRAM, DAFT PUNK) in 

rock'n'rollom (JESUS AND MARY CHAIN, MY 

BLODY VALENTINE) sta celo lansko leto 

posvetila iskanju novih zvokov in ritmov, ki 

sestavljajo nove glasbene identitete.

Lanskega novembra je izšla prva uspešnica iz 

albuma DIG YOUR OWN HOLE, z naslovom 

SETTING SUN, ki je v prvem tednu zabeležila 

300.000 prodanih izvodov. Gotovo je nekaj k 

uspehu pripomogel tudi glas NOEL-a 

GALLAGER-ja (pevca skupine OASIS). Poleg 

omenjenega zvezdnika na plošči, ki je nadgradnja 

prvenca in hkrati nov izdelek, gostujejo tudi pevka 

BETH ORTON (sodelovala je že na prvi plošči), 

basist SEGGS (ex-RUTS), KOOL HERC in 

ameriška tolpa hrupa MERCURY REV. Pri tem 

odličnem glasbenem podvigu so stali ob strani tudi 

STEVE DUB, TIM HOLMES (producent novega 

albuma milanskih CASINO ROYALE) in JON 

DEE.

Druga uspešnica BLOCK ROCKIN' BEATS in 

album, ki je izšel 7. aprila sta se takoj znašla na 

prvih mestih britanskih glasbenih lestvic. Tom in 

Ed, ki svojo glasbo uvrščata med funky, 

napovedujeta invazijo na cel svet. Strinjam se s 

številnimi kritiki, ki so o albumu zelo pohvalno 

pisali. Inovativni, sveži in zazrti v prihodnost.
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VEČ GIBANJA 
ZA VEČ ŽIVLJENJA
(SF)Poletje prihaja in pričeli smo bolj kritično ocenjevati naše telo. Ugotovili 

smo, da je maščobe preveč, telo pa mlahavo. Odvečne maščobne blazinice 

lahko odpravimo z zdravo, uravnoteženo prehrano in redno športno vadbo. Pri 

telesni vadbi je pomembno, da je dovolj dolgotrajna in zmerno intenzivna, da 

do kurjenja maščob sploh pride. Zato je potrebno večjo pozornost posvečati 

tako imenovani aerobni vadbi, kjer je gibanje ciklično in enakomerno in mora 

trajati več kot 20 minut. Na začetku take vadbe porabi telo najprej ogljikove 

hidrate in maščobe, ki se nahajajo v maščobnih celicah in tedaj se prične proces 

vadbe za hujšanje.

Vaditi je potrebno postopoma, to pa pomeni, da je treba začeti počasi, z 

manjšimi obremenitvami in za manj šaša, nato pa postopoma povečati čas 

trajanja vadbe in njeno intenzivnost. S pravimi vajami dosežemo izgubljnje 

maščob, hkrati pa tudi učvrstimo mišice in s tem preprečimo mlahavost telesa, 

kar se zgodi, če hujšamo le ob dieti, saj z usmerjenim, vodenim gibanjem 

povečamo količino mišične mase. Te spremembe v telesni zgradbi pa dodamo 

pripomorejo k izkoristku energije in poznejšemu vzdrževanju telesne teže.

IZ AMBULANTE
(ureja dr.Andrej Demikovič)

(nadaljevanje)

Hvaležnost
Pogosto sem že srečala bolnike, ki so se takole pritoževali:

"Šestdeset (sedemdeset, osemdeset...) let sem bil zdrav. Nikoli nisem bil pri 

zdravniku, nikoli potreboval zdravil. Zdaj pa meje naenkrat prijelo. Kakšna 

krivica!" Resje vedno težko, kadar človek zboli. Toliko stvari se spremeni. 

Sreča se z bolečino, invalidnostjo, pustiti mora delo, se marsičemu 

odpovedati... Morda je bolezen taksna, da ne more računati z izboljšanjem. 

Morda se ga poloti obup.

Pa vendar: ali more govoriti o krivici?

'Šestdeset let sploh ni razmišljal o tem, kaj je zdravje. Alije zares tako samo 

po sebi umevno, da smo zdravi? Dokler smo zdravi, o tem sploh ne 

razmišljamo. Bolezen je nekaj, kar se nas ne tiče. Da, kdo drug ima pač 

smolo, da je bolan. Toda mene ne, mene se bolezen ne sme dotakniti. Že 

najmanjša gripa naredi pravo zmedo. Toliko načrtov prekriža, čisto odveč 

je. Ali res povsem odveč?

Ali ni včasih takšna majhna gripa kar koristen lahen opomin, da tudi jaz 

nisem nedotakljiv, da tudi moj organizem včasih popusti. In končno, da gre 

tudi brez mene delo naprej in da se svet še zdaleč ne podre zaradi tega. 

Poleg tega pa je ob takšnih trenutkih tudi dragoceno spoznanje, da ljudje 

skrbijo za nas, da potrebujemo njihovo pomoč, da nam nekdo skuha čaj, 

pripravi kosilo, poskrbi za zdravila, prinese šopek cvetlic, nas opogumlja, 

nam s svojim prijateljstvom daje energijo...

Ob vsem tem se učimo biti hvaležni in morda se nas ta hvaležnost drži tudi 

že potem, ko smo spet zdravi. Morda znamo potem malo bolje sprejemati 

zdravje kot dar.

Kdor ne zna biti hvaležen, je v svojem življenju velik revež. Vsak človek je 

v svojih zmožnostih omejen in če vidi pred seboj samo to, česar ne more, 

kar mu manjka, bo večno nezadovoljen. Čisto drugačno je življenje nekoga, 

ki zna odkrivati lepoto in bogastvo v tem, kar ima, pa čeprav je včasih to 

zelo malo. Kljub svojim omejitvam je srečnejši od drugih. Hvaležnost pa je 

nekaj, kar si moremo in moramo pridobiti, se naučiti. Za to je potrebna vaja 

v vsakdanjih stvareh življenja. Večkrat se moramo zavestno opomniti, da ni 

naša zasluga, če smo zdravi, če ne živimo v pomanjkanju, če imamo dobre 

prijatelje...

V življenju vsakogar, pa naj bo se tako skromno in težko, je nekaj, za kar je 

lahko hvaležen. Treba je to samo poiskati. Bogat in srečen je tisti človek, ki 

zna v vsej sivini in teži vsakdanjega življenja najti tiste svetle točke, za 

katere je lahko hvaležen. Lahko bi šel mimo njih in jih ne bo opazil in bi bil 

tako prikrajšan za čudovito spoznanje, ki daje življenju globino in smisel: 

vse je dar.

Poznam mladi ženi, približno enako stari. Ena je zdrava, nič ji ne manjka, 

vse ji je dosegljivo (objektivno gledano) - pa se vendar vedno pritožuje nad 

svojim življenjem. Ima občutek, daje za toliko stvari prikrajšana. Druga pa 

je invalid, popolnoma odvisna od tuje pomoči. Kadarkoli jo srečam, 

postanem dobre volje. Tako vedra in vesela je, polna hvaležnosti za vse 

tisto, kar kljub svoji invalidnosti še ima. Ta občutek hvaležnosti ji pomaga 

usmeijati vso energijo v to, da do največje mere razvije v sebi tiste 

sposobnosti, ki soji dane. Brez te energije, ki prihaja iz nje same, bi ostale te 

sposobnosti nerazvite in bi še tako odlični zunanji pripomočki za 

rehabilitacijo kaj malo pomagali.

(Dr. Metka Klevišar: KAKO UDOMAČITI BOLEZEN)

Z redno športno vadbo lahko odpravimo tudi celulit. Sicer pa ima zmanjšanje 

odvečne maščobe pomemben vpliv na zdravje celega telesa. Zmanjša se 

utesnjenost notranjih organov, zmanjša se obremenitev hrbtenice in sklepov, 

izboljša se delovanje srčno-žilnega sistema. Z rednim gibanjem se izboljša 

počutje, nenazadnje pa ima človek prijeten občutek, da naredi nekaj zase, 

poveča se tudi samospoštovanje. Telo ima velike zmogljivosti za kopičenje 

maščobe. Na srečo pa ima tudi velike sposobnosti za porabo le-te in s tem za 

zmanjšanje telesne nasičenosti. S pravilno in redno vadbo tudi rezultati ne bodo 

izostali.

V središču starega mestnega jedra, v Ljubljanski ulici so 

pred nedavnim odprli fitness studio Vitalis, ki ga vodita 

prof. šp. vzgoje Iztok Babič in prof. Sonja Fink Babič, 
izkušena strokovnjakinja s tega področja.

Za kvalitetno vadbo, ki je namenjena vsem, ki si želijo 

pridobiti oz. ohranjati dobro telesno počutje in zdravje, 

skrbijo še drugi športni pedagogi in fitness inštruktorji. 

Poleg tega se v prostorih fitness studia odvijajo še druge 

zanimive dejavnosti od razstav do predavanj na temo zdravo 

življenje.

MLADINSKI KRIMINAL
Mladoletne osebe v Izoli letno zagrešijo v povprečju po 50 kaznivih 
dejanj. Večino oseb, ki storijo takšno dejanje policisti odkrijejo, 
nadaljni postopki in ukrepi za prevzgojo oziroma sankcioniranje pa so 
še vedno precej neučinkoviti. To problematiko je za seminarsko nalogo 
pripravil policist - kadet Kolja Stemberger, ki je nekaj časa služboval 
tudi v Izoli.

MLADI IN KRIMINAL V ŠTEVILKAH
Marsikaj sili mladostnika v zločin. Tako lahko vidimo, da je od leta 
1990 do leta 1993 opazen trend rahlega naraščanja, medtem, ko je v letu 
1994 viden rahel vpad kriminala mladostnikov.
V obdobju med leti 1991 in 1994 seje število umorov povečalo, prav 
tako število posilstev, hudih telesnih poškodb, ropov, odvzemov 
motornih vozil, goljufij, izsiljevanj, prikrivanj, nasilniškega obnašanja, 
ponarejanja vrednotnic in KD v zvezi z mamili.
V teh letih je število lahkih telesnih poškodb, tatvin, velikih tatvin, 
poškodovanja tuje stvari in ponarejanja listin variralo iz leta v leto.

V občini Izola so bila največkrat obravnavana KD tatvine, velike 
tatvine, vloma, poškodovanja tujih stvari in prikrivanja.
Med KD v občini Koper, ki so jih zakrivili mladostniki je največ 
tatvin,velikih tatvin, odvzema motornih vozil, poškodb tuje lastnine, 
nasilnega obnašanja. V tabeli ni prikazano število kaznivih dejanj v 
zvezi z mamili. Na tem območju se pojavlja tudi problem nezakonitih 
prehodov čez državno mejo, kije povezan s tihotapljenjem.
Deviantna dejanja v občini Koper sovpadajo z deviantnimi dejanji v 
Sloveniji.
ZAKLJUČEK

To nalogo sem napisal z namenom, da bi poizkušal razjasniti vzroke, 
ki silijo mladostnika v kriminalno obnašanje. Ti vzroki se lahko 
skrivajo doma v družini, v šoli, med prijatelji. Vendar, to še ni vse, saj 
za kriminalno dejanje ni dovolj le kriminalna mentaliteta, potreben je 
tudi tisti, ki jo bo udejanjil. To je najpogosteje oseba, kije še čustveno 
labilna, nesiguma sama vase in v svoje sposobnosti. Tako lahko 
adolescent, kije izredno vodljiv, hitro zapade pod negativne vplive.

Kot je razvidno iz tabel seje v obdobju štirih let bistveno spremenila 
vloga le določenih vrst kriminala. Porast je opazen pri odvzemu 
motornih vozil, izsiljevanju, prikrivanju, KD v zvezi z mamili in 
ponarejanju vrednotnic.

Kaj nam je storiti? Morda bi z boljšo vzgojo, spreminjanjem 
mentalitete, preskrbo boljšega načina življenja, zabave, šolanja kaj 
spremenili. Vendar, dokler se bodo med otroki pojavljali devianti, ki 
bodo s slabim zgledom zavajali mladostnike, bo med mladino obstajal 
tudi kriminal, saj na vsakega posameznika vplivajo različni socialni, 
ekonomski in družbeni faktorji.
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IKARCA
Ali se še spominjate naših 
odličnih športnikov ? Med 
nami so, vsak dan jih 
srečujemo in mogoče niti ne 
pomislimo, kako smo bili 
veseli, navdušeni nad 
njihovimi zmagami.
V to križanko smo jih uvrstili 
devet. Vaša naloga je, da jih 
vsaj 5 poiščete in kupon z 
napisanimi imeni pošljete na 
naslov: Tednik Mandrač,
Veliki trg 1, Izola, lahko pa jih 
osebno prinesete in vložite v 
naš nabiralnik na zgoraj 
omenjenem naslovu.
Po številu prejetih odgovorov 
je bila prejšnja križanka 
očitno za marsikoga pretrd 
oreh. No, vseeno pa smo 
prejeli nekaj odgovorov, med 
katerimi je sreča izvlekla 
dopisnico Katarine Bembič iz 
jagodja 87. Čestitamo ! 
Katarina, v uredništvu
Mandrača čaka Mandračeva 
nagrada -1 KG kave.

VODORAVNO

1.. .. Viler - odbojka
8. umetniška, večdnevna prireditev 
15. smučar v alpski disciplini
17. kdor poje Martinov lulček, ime
18. zgod. trdnjava v ZDA
19. jed iz riža in mesa
21. Romina Umer
22. reška knjižna založba
23. Resinovič Ljubo
25. japonska oblika budizma
26. Oton Bačar
27. ... Gregorič, - nog. legenda
28. umiva jo morje, obrežje 
30. red v biologiji, iz doro 
32. Markovič - Grom Olga
33.. .. Lazar, veslač, tekač
35. Andreja Rener
36. Rozana Ilič
37. uspavalo pri operacijah
39. megla, nečist zrak ind. mesta 
41. makedonsko kolo
43. nevaren - prikrojena tujka
44. zagon, elan, polet
45. sečnja, iz pekos 
47. morske živali
49. Igor Rop
50. deželica Emirja
53. medemestna prometnica 
56. stvarnost, resničnost 
58. Albanci

60. nam dajo sladko grozdje
61. naša smučarka Mateja
62. ...Črnič - odbojka

NAVPIČNO

1. Zala Skomina
2. ... Stubelj - rokomet
3. predmestje Londona, iz ganile
4. ... Ceglar - rokomet
5. bivališče, domačija
6. rimski bog ljubezni
7. Newton Isaac
8. sušica, tuberkuloza, iz fazit
9. reka v Franciji, iz aonsa
10. kratica za močan eksploziv
11. država v ZDA
12. Vivijana Rojc
13. letališča
14.... Macarol - veslač
16. Sandi Radolovič
20. prometno sredstvo na tirih

22. Elvira Vuk
24. hrvaški književnik, iz karlov
29. šport trdih pesti 
31. stik roke s telesom 
33. sin in hči Urana in Gaje
36.... Buonassisi - veslač
37. oseba z velikim nosom
38. švedski drobiž
39. Sinožič Nina
40. amer. igralec Andy
42. zdravilo pripravljeno z opijem 
44. ...Dekleva - jadralka
46. kraj pri Ljubljani, iz role 
48. slov. igralec Sotlar
51. župan pod Francozi
52. grška boginja nesreče
54. tovarna v Mariboru
55. film. igralka Gardner 
57. Samo Volčič
59. Turk Robert
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KRIMINALIJE
• .

Ogrelo se je že toliko,' da so se proti morju že vile kolone foreštov. 
Slednji so sicer še dokaj otrpli, tako da kakšnih večjih nevšečnosti, razen 
zaparkiranosti, še niso povzročali. Na sceni so še vedno domači junaki.

.at

Tatvina in pol
V minulem tednu se je zgodila tatvina in 
pol. Iz hotelske sobe v Simonovem zalivu 
je nezanec odnesel 50.000,00 SIT. Drugo 
polovico tatvine so zabeležili v OŠ Livade. 
Neznanec oziroma neznanci so 
profesionalno vstopili v šolo, vzeli pa niso 
ničesar.

Nezadovoljen z 

mladino
Nezadovoljen z alkoholom podprt 
možakar se je v Livadah lotil mladeničev. 
Očital jim je, da so lenuhi, ki jim delo 
smrdi in take podobne stvari. Svoja 
razmišljanja je podprl še z nekaj 
klofotami, nato pa se lotil še avtomobila, 
ki je pripeljal mimo.

Virtualna kraja
Občan je naznanil, da so mu iz izolske 
marine ukradli jadrnico vredno 300.000 
DEM, ki jo je imel v upravljajnju. Dečki, ki 
so se lotili raziskovanja primera, so 
ugotovili, da jadrnica ni bila ukradena, 
temveč da gre za spor med

pogodbenima strankama. Lastnik je 
jadrnico samo privezal na drugi privez.

Kandelabrist
Voznik avtomobila je pred hotelom v 
Simonovem zalivu podrl kandelaber in s 
kraja nesreče, normalno, takoj zbrisal. 
Dečkom so pomagali očividci s podatki 
na podlagi katerih so kandelabrista 
izsledili.

Tudi v minulem tednu so potepuški psi 
klali domače živali, nesreč, razen 
omenjene, začuda ni bilo, le domači 
mladci so bili zaloteni s 1000 
tabletkami sintetičnega mamila v 
žepih.

GASILCI; REŠEVALCI; 
CENTER ZA OBVEŠČANJE

112
POLICIJA
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AVTO JEREB Tel.: 066 / 62 424 Fax: 066 / 67 854

deležni boste 11 //
popolne oskrbe vida v—  ̂

od očal - kontaktnih leč do rednih brezplačnih kontrol vida.

fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

V PRIČAKOVANJU NESREČE
Kljub pisanju in opozorilu se nič ne premakne. Dostop do Manziolijeve palače je še vedno 
mogoč z najmanj dveh strani, vstop v palačo tudi, prostori so vabljivi za popoldanske igre 
otrok in večerne igre ljubiteljev skritih prostorov. Ob tem je treba vedeti, da je izvedenec 
gradbene stroke v svoji oceni zapisal, da je nevarnost rušenja stavbe zelo velika, saj se ena od 
nosilnih sten zelo nagiba, v primeru njenega rušenja pa se bo stavba sesula sama vase.
Kdo bo odgovoren, če se bodo takrat v hiši otroci igrali skrivalnice ali pa bo streha padla na 
glavo kateremu od tam pogretih klošarjev?

ANTENA |E ŽIVA SCENA

Satelitske antene so v zadnjih letih postale modni okras izolskih stavb, od novejših do tistih 
s spomeniško zaščito. O tem ali sodijo v mediteransko arhitekturo ni vredno govoriti, ker je 
jasno, da občanom ne moremo kršiti pravice do obveščenosti in zato si vsak pomaga kot 
ve in zna. Pa satelitske antene niso glavni problem, saj bodo kmalu izginile s streh, ker jih 
zelo uspešno zamenjuje kabelski televizijski sistem, ki zdaj napaja že velik del starega 
mesta, prav kmalu pa naj bi po "podzemni” poti prišel tudi v koprsko in ljubljansko ulico. V 
podjetju ELTA, ki v sistemu slovenskih distributerjev kabelskih tv signalov "pokriva" velik del 
Izole (z izjemo Livad) zagotavljajo, da so klasičnim in satelitskim antenam šteti meseci.
Več težav bo seveda z novimi paraziti starih izolskih fasad - klima napravami, ki so vse 
številnejše in zagotovo ne prispevajo k lepšemu videzu starega mesta. Toda, če ni nikogar, 
ki bi svetoval, kje naj bodo montirane, potem se vsak znajde po svoje. Fasade tako ali tako 
ne morejo protestirati.

// <=*£- 'arlla
Z/onfeini aranžmaji za krst, 
j obhajlltfMfhto, poroka

L/j) onboniera

»vina

Izola, Cankarjev d. (nasproti poSte)/tcl.: 066/65 097

Hišne pršice, ki se nahajajo v jogiju so eden najhujših povzročiteljev alergij!

POTEMA - sistem in postopek za
čiščenje jogijev c

Cena čiščenja: 1.980,00 SIT/kos (jogi - enojni) \

^^ Strokovni 
čistilni servis

lSelilf60rf0'*rZa dodatne informacije pokličite 23-390 t
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